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Obsah ļ²sla: 
Ý Z historie: Lidov§ vzpom²nkov§ kronika 6 ï Z. Bejļkov§, 
        J. FiŚtov§ 
Ý ArcheologickĨ objev u Buku 
Ý VlastivŊdn® toulky Mil²nskem 8: Energetick§ m²sta u Mil²na 

Po zveŚejnŊn² ļl§nku 

Skautsk§ lilie u Dalskab§t 

(letn² ļ²slo MZ) n§m pan 

Miroslav Slanec poskytl 

fotografii autora Vladim²-

ra Pechara, pŚi tes§n² reli-

®fu v r. 1968. 

Kostern² pozŢstatky nŊmec-

k®ho voj§ka u Buku 

O archeologick®m vĨzkumu v²ce na str. 6 


